
Notulen MR vergadering 5   
21 maart 2023 

 
Locatie Sam Sam 
 
19:30 – 21:30 MR vergadering  
 
 

   

1 Opening & mededelingen Valentien: 

Subsidie CMK, inzet op visie en plan schrijven. 

Meet en Greet Wonderwijs voor nieuwe medewerkers 

(werving). 

Pool met vervangers van Wonderwijs vergroten door 

vaste medewerkers te vragen om een jaar in de pool te 

werken. Op deze manier kunnen starters door 

ontwikkelen binnen Wonderwijs op een school. 

Momenteel een aantal zieke collega's op SamSam. 

De tussenopbrengsten zijn in kaart gebracht, deze 

worden besproken in het team. Wat gaat goed en waar 

kan het beter? 

Marinke:  

Wie wil er mee op schoolreisje? 

Valentien: 

OV is in gesprek over de vrijwillige bijdrage. De intentie 

is om te kijken of het bedrag verhoogt kan worden met 

5 euro. Het is echt zoeken hoe de diverse activiteiten 

bekostigd worden. Er wordt ook gekeken naar 

alternatieven of andere manieren om geld op te halen. 

Volgende vergadering sluiten ze aan. 

2 Verslag vorige vergadering Notulen 17-1 –23 is vastgesteld.  

3 Begroting antwoorden vragen 

2022/2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Evaluatie werkverdelingsplan 

vorig schooljaar  

Er is ruime reserve. Daar kan gebruik gemaakt van 

worden. Deze willen we inzetten op de 16de groep 

en op een onderwijsassistent. Betekent wel dat we 

in de min gaan.  

Er zijn wat potjes gewijzigd. Harm heeft samen met 

Valentien gekeken naar de begroting. In het 

programma kon er beter gekeken worden naar de 

begroting op een andere laag. Leerlingenaantal 

blijft redelijk gelijk maar over 3 jaar zal dit wel 

betekenen dat we minder fte te besteden hebben. 

 



Kleine groepen hebben geen positief effect op de 

resultaten. Tuurlijk kan het wel een positief effect 

hebben op het individu. 

 

Er is gesproken met het team over hoe het gaat 

met het team. Een aantal teamleden hebben te 

kennen gegeven dat het werk even veel is. Komt 

later terug op de MR.  

 

Er moet ook gekeken worden naar de Zorggelden.  

 

4  Continurooster  De noodzaak voor een continurooster is er steeds 

meer. 

In het team is een poll uitgezet. Een ruime 

meerderheid heeft voorkeur voor een 

continurooster. 3 collega's gaven aan het graag te 

houden zoals het nu is. Maar tegelijkertijd ook dat 

ze weten dat de rest het wel wil en gaan daarin 

mee. Ook hebben er een paar collega's aangeven 

het allemaal goed te vinden. Het gaat dan om een 

5 gelijken dagen model. 

Partou en …....  zijn ook op de hoogte gesteld. Er 

wordt ook gekeken naar hoe de pauze momenten 

er dan uit zien, voor het team maar ook voor de 

kinderen. Valentien heeft ook de OV op de hoogte 

gesteld. Daar werd positief gereageerd.  

De poll naar ouders wordt dan houden zoals het is, 

of het 5 gelijkendagen model wordt.  

Het valt Harm op dat er in het voorstel staat dat er 

geen teamleden op het plein staan om 8.20. Dat 

houdt wel in dat de kinderen gelijk naar binnen 

mogen. Dit komt voort uit ontlasting. Wat het ook 

wordt het moet dan wel duidelijk zijn.  

Er moet goed gekeken worden naar de vragen die 

er lopen. 

Bram geeft aan dat het summier is wat de 

aanleiding is voor het andere rooster. Ook de eet 

tijd is krap voor personeel en kinderen. 

 

Let op wat je naar ouders communiceert rond om 

het eten.  

 

Delen trommel zonder rommel.  

 

Is de verwachting dat bepaalde zaken binnen het 

tijdspad meer de tijd in beslag gaan nemen.  

 

Wie zet de poll uit? Ouders van de MR hebben een 

beslissende rol.  

 



Info avond wordt 5 april. 

 

Wordt de BSO dan ook duurder? Hoeft niet. Hangt 

van diverse factoren af.  

 

Evt. Moet er een extra MR ingelast worden.  

 

Kritisch blijven kijken naar het tijdspad.  

Wat is de uiterlijke datum dat er naar ouders 

gecommuniceerd wordt  

 

Poll kan er 6 april uit. 

5 Aftreden Bram en overnemen 

taak voorzitter 

Ika en Marinke zetten tijdspad uit en de 

verkiezingen. Oproep richting ouders.  

Bram is er de volgende keer nog bij.  

Mendy bekijkt nog of ze aanblijft of niet.  

6 Speerpunten MR Nog geen nieuwe ontwikkelingen op het gebied 

van nieuwbouw. 

Gemeente heeft wel met Partou gesproken over 

wensen. Willen ze gebruik maken van buurthuis of 

in de school. In de TamTam plaatsen wat de stand 

van zaken is. Mocht de nieuwbouw nog lang op 

zich laten wachten. Dan moet er wellicht met de 

bestuurder wel gesproken worden hoe er om 

gegaan moet worden met verduurzaming. 

7 Rondvraag Wordt van dank richting Bram.  

 
 
Speerpunten 2021/2022 
Nieuwbouw SamSam 
NPO Gelden – effect onderwijskwaliteit  
Onderwijskwaliteit – opbrengsten t.o.v. Wonderwijs en landelijk 
 
Volgende vergadering: 
OV sluit aan i.v.m. ouderbijdrage  
SOP 
 
 
 
 


